
 
3 december 2020  
 
Betreft: inrichtingsplan 7th Heaven 
 
 

 
 
Geachte College, 
 
Het woningbouwproject 7th Heaven wordt gefaseerd opgeleverd. De eerste eigenaren hebben al 
hun sleutel ontvangen en in de aankomende maanden volgt de rest. 
 
De VDD krijgt signalen dat het bijbehorende inrichtingsplan voor 7th Heaven nog steeds niet is 
goedgekeurd door het college. Volgens de planning had dit plan reeds in juni 2020 goedgekeurd 
moeten zijn. Naar wij begrepen hebben is het plan reeds 3 keer (juni 2020 – juli 2020 en zeer recent) 
door het college afgekeurd. 
 

- Klopt het dat het inrichtingsplan 7th Heaven nog steeds niet is goedgekeurd? 
- Wat is de reden dat het inrichtingsplan niet wordt goedgekeurd??  
- Wanneer verwacht u dat het college akkoord kan gaan met het inrichtingsplan 7th Heaven? 
- Wanneer verwacht u dat er gestart wordt met de uitvoering van het inrichtingsplan? 
- Kunt u ons periodiek van de voortgang hieromtrent op de hoogte houden? 

 
Wij zien uit naar uw reactie. 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
 
Jan Vroomans 
Fractievoorzitter VVD Gemert Bakel 


